

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE MED ARLANDASTAD GK, 22 FEBRUARI, 2018

Närvarande: Niklas Lundin, Michael Edin, Per Karlsson, Anita Lindgren, Peter Östregård

1. Val av sekreterare

- Peter

2. Genomgång av Verksamhetsplan 2018

- Gick igenom den verksamhetsplan som föregående styrelse gjort, och som beslutades på årsmötet.
- Beslut: Agera på svaren på enkäten Playes 1st. Niklas skickar ut svaren på enkäten till övriga styrelsemedlemmar, och att behandla detta vid nästkommande möte.

3. Genomgång av Tävlingsprogram

- Detta är kommunicerat på årsmöte och på hemsidan.
- Kommit synpunkter på att vissa tävlingar krockar med seriespelet
- Beslut: Flytta Singeltävlingen den 27/5 till lördag den 26/5
- Genomgång av föreslagna tävlingsledare.
- Startavgifter: Fortsätter att ta 200 kr i startavgift för "vanliga" tävlingar.
- Kräftgolven: Restaurangen tar ansvaret för kräftskivan, och arrangerar middagen i egen regi, utan att klubben blir involverad, utan var och en får köpa till en kräftbuffé direkt av restaurangen.

4. Val av UGF representant

- Vårårsmötet avhålls den 22 mars i Uppsala, och Niklas kan preliminärt delta. Om han får förhinder löser vi det ad hoc.

5. Jubilumsfirande

- Avhålls den 5-6 juni.
- 5 juni: Bolaget arrangerar eftermiddagen, och på kvällen avhålls en jubileumsmiddag, där klubben är medarrangör. Niklas, Per och Anita är med och arrangerar festen.
- 6 juni: Full members Cup, avhålls som en vanlig klubbtävling. Utse tävlingsledning för denna. Anita lyssnar med representanter från seniorsektionen om det finns intresse att ansvara för tävlingen.
- Ekonomi: Klubben går in och sponsrar festen, och Per/Niklas /Anita tittar över ett kostnadsestimat till nästkommande möte.

6. Lagtröjor för Arlandastad GKs representationslag

- Per har tagit fram prover på klubbtröjor, en dampike och en herrpiké.
- Dessutom den gråa lammullströjan (som delades ut till fullvärdiga medlemmar 2017). Fortsatt med texten "Member" på ärmen.
- Diskuterade frågan om klubben ska subventionera ytterligare, men kom fram till att klubben inte kommer att gå in och sponsra mer än vad bolaget har förhandlat fram.

7. Riktlinjer för verksamheten: Senior, Dam, Herr, Junior

- Ansvariga för respektive sektion
 - Seniorsektionen: Anita
 - Damsektionen: Anita
 - Junior: Peter (Tomas Persson)
 - Herr: Mikael
 - Elit: Mikael
 - Medlemsaktiviteter: Per
- Peter försöker att sammanställa utfallet 2017 för de olika sektionerna, för att få en uppfattning om vad de olika sektionerna kostade.

8. Övriga frågor

- Medlemskväll den 8 mars, Javier håller i denna
- Regelkväll
- Föreläsning (Niklas undersöker sina kontakter)
- Ekonomi: Klubben ska träffa en uppgörelse med Javier om vilket pris som klubben ska betala när de olika sektionerna nyttjar hans tjänster. Förslag från Javier att timpriset ska vara 800 kr, och tog beslut om att acceptera detta. Per meddelar Javier.

Nästa möte: 15 mars klockan 18:30

Vid protokollet



Peter Östregård



Niklas Lundin, ordförande